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Technische vragen m.b.t. agendapunt 16 SB Voortgangsrapportage Uitvoeringsagenda Circulaire 
samenleving 2021-2023 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
Volt 1 Pagina 3: Welke van de gesubsidieerde 

organisaties hebben de meeste impact op 
een snellere transitie van een lineaire naar 
een circulaire economie/samenleving? 
 

Dat kunnen wij op dit moment niet 
aangeven. Bij de Middellange 
Termijnstrategie Circulaire Samenleving 
zullen we hier meer inzicht in verschaffen 
(zie ook onder 2) 

 2 In bijlage 1 wordt beknopt gerapporteerd 
over het resultaten die door ROM en OMU 
zijn behaald. In het evaluatierapport wordt 
op mogelijke knelpunten niet ingegaan. 
Waar zijn deze organisaties, inclusief de 
EBU, in de praktijk tegen aangelopen als 
het gaat om de versnelling van circulaire 
transitie? 

Ter voorbereiding van het opstellen van de 
Middellange Termijnstrategie worden 
gesprekken gevoerd met onze belangrijkste 
partners en stakeholders. Gesprekspunten 
zijn onder meer de knelpunten en kansen 
die de partners en stakeholders ervaren. 

 3 Pagina 3: Er wordt momenteel hard 
gewerkt aan een nieuwe visie op 
landbouw met een inzet op duurzame 
kringlooplandbouw. Wanneer is visie af is 
en kan deze op tijd worden meegenomen 
in nieuw te formuleren Middellange 
Termijnstrategie Circulaire Samenleving? 
 

Volgens de huidige planning wordt de 
nieuwe visie op landbouw aangeboden aan 
Provinciale Staten voor bespreking in 
september. Deze kan dus worden 
meegenomen bij de opstelling van de 
Middellange Termijnstrategie Circulaire 
Samenleving 2025-2035. 
 

 4 Pag. 3: Bij economie loopt een onderzoek 
naar circulaire 
Financieringsmogelijkheden.  Is hierover 
een voortgangsrapportage gemaakt en 
wanneer is dit rapport beschikbaar 

Per abuis is een verkenning naar circulaire 
financieringsmogelijkheden niet goed 
weergegeven. De situatie is als volgt: 
enerzijds verkent de ROM Utrecht Region 
vanuit hun prioriteiten 2024 mogelijke 
financieringsmogelijkheden. Vanuit de 
Provincie kijkt team Economie hierop mee. 
Het initiatief van de verkenning ligt bij de 
ROM. Anderzijds wordt er vanuit de 
portefeuille Bestuur (activiteit 92) ook 
gekeken naar subsidiekansen op EU-niveau.  

 5 Onder ‘adviezen van de rekenkamer: Is 
concreet, als evaluatie, al aan te geven 
welke onderwerpen voor de organisatie 
wel ’echt’ het verschil gaan maken? 
 

Dit kan op dit moment nog niet worden 
aangegeven. Ook dit zal bij de Middellange 
Termijnstrategie inzichtelijk worden 
gemaakt. Zoals uit de Statenbrief blijkt, zijn 
we voornemens meer focus aan te brengen 
in ons circulaire beleid en ons vooral te 
richten op activiteiten die relatief veel 
impact hebben. Voor onze organisatie gaat 
het dan met name om inkoop en 
opdrachtverlening. 

 6 Onder samenwerking en netwerken pag. 
4: Is aan te geven tegen welke blokkades 
de regioversnellers (NMU, living lab en 
groene hart werkt) aan liepen om tot een 
versnelling te komen? 
 

Ter voorbereiding van het opstellen van de 
Middellange Termijnstrategie worden 
gesprekken gevoerd met onze belangrijkste 
partners en stakeholders. Knelpunten en 
kansen die deze organisaties ervaren zijn 
onderwerpen tijdens die gesprekken.  
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GroenLinks 7 Zou GS een toelichting kunnen geven op 
de opleiding die wordt genoemd in de SB? 
Voor welke ambtenaren is deze opleiding 
bedoeld, heeft deze een focus op een van 
de terreinen zoals genoemd in de SB 
(Inkoop, beleidsontwikkeling, 
beleidsuitvoering, of samenwerking)? 

Als de provincie een circulaire organisatie 
wil zijn, dan raakt dat in principe alle 
medewerkers. De interne opleiding 
circulariteit is er dan ook voor alle 
medewerkers. 
Daarnaast is voor een aantal taken van de 
provincie (bijvoorbeeld voor inkoop en 
aanbesteding) specifieke expertise nodig. 

 8 Er wordt een quickscan gedaan voor 
subsidies. Worden naar aanleiding van de 
quickscan de subsidieregelingen waar GS 
dit jaar al over heeft besloten, mogelijk 
aangepast? Zoals de subsidieregeling voor 
culturele festivals? 

Nee. Met de besluitvorming van Provinciale 
Staten over de Middellange 
Termijnstrategie Circulaire Samenleving 
2025-2035 worden de kaders van ons 
Circulaire beleid vastgesteld. De 
uitvoeringsmaatregelen die daaruit 
voortvloeien worden opgenomen in de 
Uitvoeringsagenda Circulaire Samenleving 
2025-2035 die het college vervolgens gaat 
uitvoeren. Dat betekent dat in 2024 de 
subsidieregelingen niet veranderen. 

 9 Maakt een deepscan (i.t.t. quickscan) 
onderdeel uit van de middellange 
termijnstrategie? Welke rol is weggelegd 
voor PS bij het vormgeven van een nieuwe 
inkoopstrategie? 

Wij zullen de Staten schriftelijk informeren 
over een nieuwe inkoopstrategie. Wanneer 
een nieuwe inkoopstrategie de kaderstelling 
van Provinciale Staten raakt (beleidsmatig 
en/of financieel) wordt een nieuwe 
inkoopstrategie ter besluitvorming aan 
Provinciale Staten voorgelegd.  
Indien de Staten dit wensen, kunnen zij dit 
punt inbrengen in de werksessie op 15 mei. 

 10 Een geleerde les is dat er "meer draagvlak" 
nodig is. Van wie is dit draagvlak nodig? 
Hoe draagt de middellange 
termijnstrategie/uitvoeringsagenda bij aan 
dat draagvlak?   

Circulaire Samenleving raakt letterlijk 
iedereen. Dat betekent dat er een breed 
draagvlak nodig is voor een succesvolle 
uitvoering van het Circulaire beleid. 
Een groot draagvlak verkrijgen wordt 
bevorderd door al bij de voorbereiding van 
de Middellange Termijnstrategie (en in het 
verlengde daarvan van de 
Uitvoeringsagenda) input op te halen uit de 
samenleving. Om die reden wordt op dit 
moment een participatieplan uitgevoerd 
waarbij we door gesprekken met 
belangrijke partners en stakeholders en 
door een enquête inbreng vanuit de 
samenleving ophalen. Inbreng vanuit de 
samenleving ophalen doen we zowel in een 
beeldvormende als in een 
oordeelsvormende participatieronde. 

 
 

  


